
Расим Љајић: Резолуција ЕП о Шешељу нема никакав значај, он је већи проблем Трибуналу него Србији
четвртак, 27 новембар 2014 19:54

Београд -- Резолуција ЕП о Шешељу нема никакав значај и биће заборављена за два
дана, сматра председник Националног савета за сарадњу са Хашким трибуналом Расим
Љајић.

  

Љајић је гостујући у "Кажипрсту" на ТВБ92 рекао да је доношење резолуције о Шешељу у
Европском парламенту акција хрватских посланика која није наишла на озбиљнију
реакцију посланика ЕП.

  

  

"Ова резолуција нема никакав значај и већина посланика ЕП су свесни чињеница и знају
да ће ово после два дана бити заборављено", рекао је Љајић и додао да је декларација
Хрватског сабора о Војиславу Шешељу донета за потребе предизборне кампање за
председничке изборе, али и парламентарне који им предстоје следеће године.

  

Љајић је истакао да је реакцију Србије на Резолуцију ЕП саопштио премијер и да нема
потребе да се на било који начин додатно реагује.

  

Љајић сматра и да је лидер радикал Војислав Шешељ проблем Хашког трибунала, а не
Србије.
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"Он је проблем Хашког трибунала, много већи него наш у правном смислу. Трибунал је
свој проблем извезао код нас. У политичком смислу ми верујемо да Шешељ неће
произвести неке последице", казао је Љајић и нагласио да изјаве Шешеља не могу бити
одговорност Владе Србије јер он има своју политичку странку и то ванпарламентарну.

  

(Б92)
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